
          MOTIE  
 

Deze motie hoort bij raadsvergadering van [datum] 

Agendapunt nr. : [onderwerp] 

 

De volgende fracties dienen dit voorstel in: 

SGP, Nico Visser 

________________________ (fractie en naam indiener) 

________________________ (fractie en naam indiener) 

 

 

We stellen de raad voor het volgende besluit te nemen: 

We stellen vast dat: 

▪ Het college in de kadernota 2025-2029 voorstelt om subsidies te schrappen of te 

bezuinigen op subsidies om zo het financieel resultaat te verbeteren; 

▪ Subsidies veelal gegeven worden aan organisaties die zelf onvoldoende financiële 

middelen hebben of verkrijgen maar wel een maatschappelijk doel in onze 

samenleving dienen 

We hebben nagedacht over en houden rekening met: 

▪ Zowel het SWO als Welzijn Barneveld op dit moment goed werk verrichten in 

Scherpenzeel binnen het Sociaal Domein; 

▪ Beide organisaties afhankelijk zijn van subsidies 

▪ Onze inwoners gebaat zijn bij kwaliteit van de geleverde diensten en 

ondersteuning 

▪ De subsidies van beide organisaties bij elkaar opgeteld een aanzienlijk percentage 

van de totale subsidieverstrekking omvatten 

▪ We veronderstellen dat het voor zowel de kwaliteit van de geleverde diensten en 

ondersteuning als voor de kosten hiervan goed is als er in de toekomst één 

organisatie is die door de gemeente wordt aangewezen als partner voor deze 

diensten en ondersteuning; 

We vinden dat: 

▪ Het SWO een duidelijke vraag en onderbouwing heeft neergelegd om dit voor 

haar rekening te nemen; 

▪ Welzijn Barneveld de kans moet krijgen om op dezelfde manier een onderbouwing 

te geven van haar dienstverlening en mogelijkheden.  

We vragen het college om / We spreken uit dat / We geven het college opdracht om: 

▪ Te onderzoeken welke onderdelen van de dienstverlening door beide organisaties 

kunnen worden verricht; 



▪ Op basis van de uitkomst van punt 1 beide organisaties te vragen met een 

business case voor de komende jaren te komen, waarin een bezuiniging zonder te 

sleutelen aan de kwaliteit van dienstverlening een absolute pré is; 

▪ De adviesraad Sociaal domein te vragen om hier een onafhankelijk advies over te 

geven;  

▪ De resultaten van bovenstaande beslispunten zo snel als mogelijk met de 

gemeenteraad te delen. 

Dit hebben we besloten in de openbare raadsvergadering van [datum]. 

 

 

B.S. van Ginkel-Schuur  M.C. Teunissen-Willemsen 

griffier  voorzitter 

 


